
Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska  

Rady Powiatu Zgierskiego 

w kadencji 2010 - 2014 

 

 

PROTOKÓŁ NR 35/14 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 18 czerwca 2014r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Lista obecności członków Komisji i lista gości stanowią załącznik nr 1 i nr 2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2013. 

3. Zaopiniowanie sprawozdania finansowego Powiatu Zgierskiego za rok 2013. 

4. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XLIX sesję Rady Powiatu Zgierskiego.  

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Bogdan Jarota otworzył 35 posiedzenie Komisji.  
 

Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek posiedzenia. 
 

Ad. 2 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2013 (materiał sesyjny). 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła sprawozdanie. 

 

Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę na malejący dochód z kar za korzystanie ze 

środowiska.  

 

Skarbnik wyjaśniła, że wynika to ze zmiany przepisów. Wpływ środków z tego tytułu jest 

jednorazowy. Środki za ubiegły rok powiat otrzyma w tym roku. 

 

Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński podał, że po zamknięciu składowiska odpadów 

komunalnych w Modlnej środki te będą jeszcze mniejsze.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

 

Ad. 3 

Sprawozdanie finansowe Powiatu Zgierskiego za rok 2013 (materiał sesyjny). 

 

Skarbnik przedstawiła sprawozdanie. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

 

Ad. 4 

Komisja nie opiniowała materiałów zgłoszonych na XLIX sesję.  



Ad. 5 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 34/14 z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Komisji przekazał, że okropny jest stan poboczy przy drogach powiatowych. 

Wykonawca wykonał to za wąsko i wygląda jakby koszenia w ogóle nie było.  

 

Wicestarosta oznajmił, że prawdopodobnie zlecone będzie drugie koszenie, może nawet                  

z regulacją skrajni tam gdzie będzie to konieczne.  

 

Ad. 7 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 35 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała  


